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3. Πώς αξιολογείτε το εποπτικό υλικό της παρουσίασης;

�. Πώς κρίνετε τη διάρκεια της παρουσίασης σε συνάρτηση 
με την κάλυψη του θέματος από τον ομιλητή;

Διημερίδα 19-20 Σεπτεμβρίου 2009
Στις 19-20 Σεπτεμβρίου 2009 θα διεξαχθεί 
η τέταρτη επιστημονική εκδήλωση, με ομιλητή 
τον Δρ Domingo Martin και θέμα «Διάγνωση: 
το κλειδί της επιτυχίας στην ορθοδοντική 
θεραπεία» στο ξενοδοχείο Holiday Inn της 

Αττικής οδού. Ο Domingo Martin αποφοίτησε από την Οδοντι-
ατρική σχολή του Πανεπιστήμιου του Βilbao της Ισπανίας. Ειδι-
κεύτηκε στην ορθοδοντική στο Πανεπιστημίου της Valencia της 
Ισπανίας. Αποφοίτησε από το Κέντρο λειτουργικής σύγκλεισης 
Roth Williams όπου και διατελεί Διευθυντής του προγράμματος 
αυτού. Το 1991 έλαβε το Juan Carol βραβείο για την καλύτερη 
παρουσίαση στην Ισπανική Ορθοδοντική Εταιρεία. Το 2000 
διετέλεσε πρόεδρος της Ισπανικής Ορθοδοντικής Εταιρείας. 
Τέλος, είναι μέλος της Angle Society of Europe, συνδιευθυντής 
του Roth Williams International Society of Orthodontics και διατηρεί ορθοδοντικό ιατρείο στο San Sebastian της Ισπανίας.

Σύστημα Αλληλοεπικάλυψης Εκτάκτων Ορθοδοντικών Περιστατικών Αυγούστου 2009 (Σ.Α.Ε.Ο.Π.)
Οι συνάδελφοι που θα παραμείνουν εργαζόμενοι τον Αύγουστο 2009, να δηλώσουν: ονοματεπώνυμο, τηλέφωνο & ημε-
ρομηνίες που θα εργάζονται & ωράριο εργασίας στην Γραμματεία της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στο τηλ.: 210-8227576 ή στο fax: 210-
8253176 ή στην ηλεκτρονική διεύθυνση info@eogme.gr, προκειμένου να συνταχθεί ο σχετικός κατάλογος μέχρι 28.07.2009. 
Τον παραπάνω κατάλογο οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να αναζητούν μετά την σύνταξή του, προκειμένου να παραπέμψουν 
έκτακτο περιστατικό στην Ιστοσελίδα: www.eogme.gr ή στο κιν.: 69�5 252689.

Τριµηνιαία έκδοση της Εταιρείας Ορθοδοντικής και Γναθοπροσωπικής Μελέτης και Έρευνας

Τόµος 11 -Τεύχος 2

1η Ημερίδα, Ιανουάριος 2009
Στις 2� Ιανουαρίου 2009 πραγματοποιήθηκε 
με επιτυχία η πρώτη ημερίδα, στο ξενοδο-
χείο Στράτος Βασιλικός με ομιλητή τον Αν. 
Καθ. Tiziano Baccetti, του Πανεπιστημίου της 
Φλωρεντίας με θέμα: «Oρθοδοντική-ορθο-
πεδική θεραπεία: κλειδί επιτυχίας, η επιλογή 
του χρόνου παρέμβασης». Aκολουθούν τα 

στατιστικά αποτελέσματα της ημερίδας όπως προκύπτουν από 
τα ερωτηματολόγια των συμμετεχόντων.

ΠΑΝΟΡΑΜΑ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΩΝ ΕΚΔΗΛΩΣΕΩΝ - Α΄ ΤΕΤΡΑΜΗΝΟΥ 2009

1. Πώς αξιολογείτε το θέμα της ημερίδας;

2. Πώς αξιολογείτε το βαθμό κάλυψης του θέματος από 
τον ομιλητή;

∆ιηµερίδα 19-20 Σεπτεµβρίου 2009 ..................................1

Σ.Α.Ε.Ο.Π. ...............................................................................1

Πανόραµα επιστηµονικών εκδηλώσεων ............................1

∆ραστηριότητες µελών ........................................................3

∆ραστηριότητες Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. ..................................................5

Νέα άλλων εταιρειών...........................................................7

Επαγγελµατικά νέα ...............................................................7

Κοινωνικά ..............................................................................8

ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

Άποψη της εκλογικής Γενικής Συνέλευσης στις 24/1/09

Ο ομιλητής Αν. 
Καθ. T. Baccetti
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Κων. Ι. ΤζΙβελεΚας
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5. Πώς αξιολογείτε το επιστημονικό 
επίπεδο της παρούσας ημερίδας συ-
νολικά;

2η Ημερίδα
Μάρτιος 2009
Στις 21-3-2009 
πραγματοποιήθηκε 
με μεγάλη επιτυ-
χία η πολυθεματική 
ημερίδα, στο «Στράτος Βασιλικός» με κύρια ομιλήτρια την Rita Bauer με θέμα: 
«Ψηφιακή φωτογραφία για τον ορθοδοντικό ασθενή: H λήψη του τέλειου χαμό-
γελου». Ακολούθησαν οι ομιλίες των Ελλήνων συναδέλφων:

Ο Αν. Καθ. Δ. Xαλαζωνίτης με 
θέμα: «Λογισμικό κεφαλομετρι-
κής ανάλυσης Viewbox».
Ο Κ. Φιλιππαίου με θέμα: «Το όφε-
λος και η ευκολία της ψηφιακής 
οργάνωσης με Ortho Med».
Ο Ε. Αλεξανδρόπουλος με 
θέμα: «Παρουσίαση προγράμ-
ματος Vistadent».
Ο Δρ Ν. Κατσικέρης με θέμα: 
«Σχεδιασμός ορθογναθικής 
επέμβασης με υπολογιστικές 
τεχνικές».
Η Αν. Καθ. Ε. Μπάσδρα με θέμα: 
«Θεραπεία δεύτερης τάξης: Από 
τη βιολογία σε στοχευόμενα 
θεραπευτικά αποτελέσματα».
Ο Αν. Καθ. Ι. Τζούτζας με θέμα: 
«Απολύμανση και αποστείρωση 
υλικών και εργαλείων που σχε-
τίζονται με την Ορθοδοντική 
θεραπεία και τέλος».
Ο Λέκτορας Π. Χρίστου με θέμα: 
«Ψηφιακά ορθοδοντικά εκμα-
γεία: Το επόμενο βήμα;».
Ο Επικ. Καθ. Σ. Σιλβέστρος 
και η Ε. Γεωργίου με θέμα: «Η 
συμβολή των laser μαλακών 
ιστών στην αντιμετώπιση του 
ορθοδοντικού ασθενή».
Η Λέκτορας Σ. Γκιζάνη με θέμα: 
«Προληπτική Οδοντιατρική φροντί-
δα του ορθοδοντικού ασθενή». 
Ο Ν. Γκαντίδης με θέμα: «Προ-
στατευτικοί νάρθηκες του στό-
ματος. Ιδιαιτερότητες κατά την 
ορθοδοντική θεραπεία».
Στην έκθεση υλικών συμμετεί-
χαν οι Εταιρείες Forestadent, 
GAC, Orthosmile και Unident. 

Αναμνηστική πλακέτα στη R. Bauer στο πρακτικό 
σεμινάριο «ψηφιακής φωτογραφίας»

ΠΑΝΟΡΑΜΑ ΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΩΝ ΕΚΔΗΛΩΣΕΩΝ  -  Α΄ ΤΕΤΡΑΜΗΝΟΥ 2009

71%

24%

5%

Πολύ καλό

Καλό

Ικανοποιητικό

Μέτριο

Κακό

5



  2009
ΤΟΜΟΣ 11
ΤΕΥΧΟΣ 2

3

Ενοποίηση Ορθοδοντικών Εταιρειών
Από το 1990, η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. προσπαθεί για μια κοινά αποδεκτή 
ενοποίηση των Επιστημονικών Εταιρειών, κάτω από ένα κοινό 
όνομα με κοινή εκπροσώπηση στους διεθνούς φορείς, μία 
νέα, δραστήρια, ενωμένη, επιστημονική Ελληνική Ορθοδοντική 
Εταιρεία.
Μετά από πολυετείς συζητήσεις τα τελευταία 18 χρόνια 
μεταξύ εκπροσώπων των Δ.Σ. της Ορθοδοντικής Εταιρείας 
Ελλάδος και της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. που αφορούν την ενοποίηση 
των ορθοδοντικών φορέων και την κοινή εκπροσώπηση 
σε διεθνείς φορείς, η Ορθοδοντική Εταιρεία Ελλάδος έχει 
θέσει θέμα αναγνώρισης συμμετοχής της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. σε 
διεθνείς οργανισμούς και αντιτίθεται ουσιαστικά στη συνέ-
νωση αυτή. Παράλληλα, έχει αυτοαναγορευτεί ως η βασική 
ορθοδοντική εταιρεία υπό την αιγίδα της οποίας καλεί να 
τεθεί η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. αυτοκαταργούμενη.
Η Έκδοση των «Ορθοδοντικών Νέων» είναι διατεθειμένη να 
δημοσιεύει επιστολές αναγνωστών σχετικά με την ενοποίηση 
των ορθοδοντικών φορέων στην Ελλάδα αρκεί να είναι 
σύντομες και εποικοδομητικές ως προς τον κοινό στόχο 
της συντριπτικής πλειοψηφίας των Ελλήνων Ορθοδοντικών. 
Παρακάτω δημοσιεύουμε, με κάποια καθυστέρηση λόγω 
όγκου ύλης, σχετική επιστολή σε σχέση με την ενοποίηση 
των δύο εταιρειών την οποία λάβαμε σε κοινοποίηση από 
τον συνάδελφο Παύλο Τσίμα, κρίνοντας ότι το θέμα της θα 
ενδιέφερε όλους τους συναδέλφους.

Προς: το Δ.Σ. της Ορθοδοντικής Εταιρείας της Ελλάδος
Κοινοποίηση: Ε.Ο.Γ.Μ.Ε., Ε.Σ.Ο.Ε., Ο.Ε.Β.Ε.

Παπάγου, 07.10.2008

Αγαπητοί Συνάδελφοι
Με ιδιαίτερη χαρά διάβασα την από 26.09.2008 επιστολή σας, 
με την οποία η Ο.Ε.Ε. ανοίγει με πρωτοβουλία της δημόσιο 
διάλογο μεταξύ των ορθοδοντικών της χώρας, προκειμένου να 

Aκολουθούν τα στατιστικά αποτελέσματα της εαρινής συνόδου:
1. Πώς αξιολογείτε την παρουσίαση της Rita Bauer;
2. Πώς αξιολογείτε το βαθμό κάλυψης του θέματος από 
την ομιλήτρια;
3. Πώς αξιολογείτε το εποπτικό υλικό της παρουσίασής της;
�. Πώς αξιολογείτε το επιστημονικό επίπεδο της παρούσας 
ημερίδας συνολικά;

διατυπωθούν ιδέες για την πρόταση ενοποίησης των ορθοδοντικών 
φορέων, πρόταση την οποία χαιρετίζω ανεπιφύλακτα.
Άποψή μου είναι ότι ένας και μόνον ενιαίος ορθοδοντικός 
φορέας θα πρέπει να εκπροσωπεί και να συντονίζει τις δραστη-
ριότητες της ορθοδοντικής κοινότητας. Φορέας, με διάρθρωση 
πολυκλαδική, που θα συνίσταται από διακριτές κατευθύνσεις, με 
αντικείμενα ενδιαφέροντος: το επιστημονικό, το επαγγελματικό, 
το συνδικαλιστικό και το κοινωνικό.
Με τον τρόπο αυτό, όλες οι δραστηριότητες και εκφράσεις της 
ορθοδοντικής κοινότητας θα καλύπτονται και θα ενεργοποιούνται 
από ένα σωματείο, με μία και ενιαία διοίκηση, με προφανή τα 
πλεονεκτήματα στην αξιοποίηση και οικονομία του πάσης φύσεως 
δυναμικού που ο χώρος διαθέτει. Επί πλέον, η συγκέντρωση του πα-
ραπάνω δυναμικού σε έναν και μόνο φορέα, θα ισχυροποιήσει την 
ορθοδοντική κοινότητα έναντι άλλων συναφών και μη χώρων.
Με ποιον τρόπο θα μπορούσε όμως να υλοποιηθεί κάτι τέτοιο χωρίς 
αντιρρήσεις και αντιδράσεις των φορέων που ήδη δραστηριοποιού-
νται στον χώρο; Χωρίς αίσθημα «μειοδοσίας» από όποιους δεχθούν 
να αυτοκαταργηθούν, τιθέμενοι «κάτω από την σκέπη» άλλων;
Αγαπητοί Συνάδελφοι, ας μην κοροϊδευόμαστε. Κανένας φορέας 
του χώρου μας δεν θα δεχτεί να δώσει το προβάδισμα στον 
άλλον και να αφομοιωθεί σε αυτόν, απεμπολώντας ουσιαστικά 
ένα παρελθόν πλέον της 15ετίας ή 20ετίας για άλλους, με τις 
όποιες δράσεις, φορτίσεις, νίκες ή ήττες, επιτυχίες ή αποτυχίες 
το παρελθόν αυτό έχει σωρεύσει.
Αν λοιπόν ειλικρινά εκδηλώνεται η επιθυμία συνένωσης, αυτή για 
να μπορεί να είναι ρεαλιστική, θα πρέπει να ξεκινήσει από μηδενική 
βάση: Ένας νέος φορέας, με νέο όνομα, που θα επωφεληθεί 
από την «προίκα» των προηγουμένων προς όφελος ολόκληρης 
της ορθοδοντικής κοινότητας, χωρίς επικυριαρχίες και ελιτισμούς 
από κανέναν από τους «γεννήτορες» του.
Βεβαίως, μια τέτοια πρωτοβουλία χρειάζεται περισσή τόλμη και 
γενναιότητα από όλους σας. Και λέγοντας όλους, εννοώ όλα ανε-
ξαιρέτως τα Δ.Σ. των ορθοδοντικών φορέων. Αν την δείξετε, θα 
καταξιωθείτε στη συνείδηση της ορθοδοντικής κοινότητας και θα 
συνδεθείτε με επιλογές ιστορικών διαστάσεων για τον χώρο. 
Αν όχι, θα συνεχίζει να μας ταλανίζει η ίδια μιζέρια, η εσω-
στρέφεια και ο ρεβανσισμός, που χρόνια τώρα αναπαράγεται 
από προπάτορες και διαδόχους των Διοικήσεων των σωματείων 
μας και που μας έχουν απογοητεύσει, αλλά και εκθέσει ακόμη 
και εκτός συνόρων.
Κι ακόμα, μήπως θα πρέπει επί τέλους να δοθεί ο λόγος και 
απ’ ευθείας στη «βάση», δηλ. σε όλους τους εκτός Διοικητικών 
Συμβουλίων ορθοδοντικούς; Μήπως για κάτι τόσο σημαντικό 
όπως η πρόταση συνένωσης των φορέων μας, θα έπρεπε με την 
μορφή δημοψηφίσματος (που θα οργάνωναν από κοινού όλοι οι 
φορείς) να εκφράσουν όλοι οι ορθοδοντικοί, ελεύθεροι από κάθε 
χειραγώγηση, την πραγματική τους επιθυμία; Θα τολμούσατε να 
εισακούσετε αυτή την επιθυμία και να σεβαστείτε την ετυμηγορία 
υλοποιώντας την; 
Η αίσθηση της ευρείας ορθοδοντικής κοινότητας είναι ότι μία 
«νομενκλατούρα», αυτή των Δ.Σ. των φορέων του χώρου μας, 
διαχειρίζεται ερήμην της τα συμφέροντα και τα ενδιαφέροντα της, 
με στρατηγικές και πολιτική που δεν την βρίσκει πάντα σύμφωνη, 
πολλές δε φορές με ολιγωρία, ή χειρότερα, και με ιδιοτέλεια.
Η πρωτοβουλία σας, αγαπητοί Συνάδελφοι του Δ.Σ. της Ορθο-
δοντικής Εταιρείας της Ελλάδος, για άνοιγμα προς όλους και 
πρόταση διαβούλευσης στο τόσο κρίσιμο θέμα της συνένωσης 
των φορέων μας, είναι πραγματικά εκτιμητέα και ξεφεύγει από τις 
συνήθεις συμπεριφορές. Σας συγχαίρω και σας παροτρύνω να 
την προωθήσετε μέχρι το τέλος, με την ελπίδα ότι καμίας μορφής 
«αγκύλωση» δεν θα ανακόψει την συλλογική επιθυμία για την με 
αξιοπρεπή τρόπο, ενοποίηση των φορέων μας.

Με ιδιαίτερη εκτίμηση,
Dr Παύλος Κ. Τσίμας

ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΜΕΛΩΝ
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Εξέλιξη μελών Δ.Ε.Π. Ε.Κ.Π.Α. & Α.Π.Θ.
Οι παρακάτω συνάδελφοι έχουν εκλεγεί μέσα στο 2008 
και αρχές του 2009 μετά από κρίση στα αντίστοιχα πανε-
πιστημιακά ιδρύματα στα οποία υπηρετούν.

Η εκλογή του Παναγιώτη Χρίστου σε Λέ-
κτορα στο Εργαστήριο Ορθοδοντικής του 
Πανεπιστημίου της Αθήνας (Ε.Κ.Π.Α.) έγινε 
στις 1� Απριλίου 2008.
Ο Δρ Παναγιώτης Χρίστου είναι Λέκτορας 
Ορθοδοντικής στην Οδοντιατρική Σχολή 
του Πανεπιστημίου της Γενεύης Ελβετίας. 

Είναι διδάκτωρ της Ιατρικής Σχολής του Πανεπιστήμιου της 
Γενεύης. Το 2006 απέκτησε την ειδικότητα της Ορθοδοντικής 
από την Οδοντιατρική Σχολή του Πανεπιστημίου της Γενεύης 
και το βραβείο της Ιατρικής Σχολής του Πανεπιστημίου της 
Γενεύης για την διδακτορική διατριβή με θέμα «Κατακόρυφες 
αλλαγές στη θέση των δοντιών στον ενήλικα». Το 2007 του 
απονέμεται το 1o Βραβείο Senior Robert Frank Award Clinical 
Research. Είναι απόφοιτος της Οδοντιατρικής Σχολής του 
Α.Π.Θ. (1998). Έχει δημοσιεύσει επιστημονικά άρθρα σε διε-
θνή και ελληνικά περιοδικά. Τέλος είναι κριτής στα περιοδικά 
‘Angle Orthodontist’ και ‘Archives of Oral Biology’. Διατηρεί 
ορθοδοντικό ιατρείο από το 2006 μέχρι σήμερα.

Η εκλογή της Μαρίας Μαυραγάνη σε 
Λέκτορα στο Εργαστήριο Ορθοδοντικής 
του Ε.Κ.Π.Α. πραγματοποιήθηκε στις 1� 
Απριλίου 2008.
H Μαρία Μαυραγάνη είναι απόφοιτη της 
Οδοντιατρικής Σχολής του Ε.Κ.Π.Α. το 
1992, από όπου και απέκτησε το Μεταπτυ-

χιακό Δίπλωμα Ειδίκευσης στη Βιολογία Στόματος (MSc) 
το 1995. Στη συνέχεια ειδικεύτηκε στην Ορθοδοντική στο 
Πανεπιστήμιο του Bergen, Νορβηγίας (1995-1998). Κατά τα 
ακαδημαϊκά έτη 1999-200� διατέλεσε υπότροφος στο τμήμα 
Οδοντιατρικής Έρευνας του Πανεπιστημίου του Bergen, από 
όπου και απέκτησε Διδακτορικό Δίπλωμα στην Οδοντιατρική 
(DOKTORGRAD) το 1995.
Η ερευνητική της δραστηριότητα σχετίζεται με τις βιολογικές 
αντιδράσεις κατά την ορθοδοντική μετακίνηση, και ειδικότερα 
τη ριζική απορρόφηση κατά την ορθοδοντική θεραπεία. Έχει 
δημοσιεύσει επιστημονικά άρθρα και συγγράψει κεφάλαια 
σε βιβλία, ενώ έχει διατελέσει κριτής επιστημονικών περι-
οδικών.
Ως ειδική ορθοδοντικός εργάστηκε σε θέση μερικής απα-
σχόλησης στο Aalesund Νορβηγίας (1998-200�) και στο 
ιδιωτικό της ιατρείο στην Αθήνα μέχρι σήμερα. Είναι μέλος 
της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε., του Νορβηγικού Ορθοδοντικού Συλλόγου, 
της Ε.Ο.S. & W.F.O.

Η εκλογή του Δημήτριου Χαλαζωνίτη σε 
Αναπληρωτή Καθηγητή του Εργαστηρίου 
Ορθοδοντικής του Ε.Κ.Π.Α. έγινε στις 29 
Ιανουαρίου 2009.
Ο Δρ Χαλαζωνίτης απεφοίτησε από την 
Οδοντιατρική Σχολή του Πανεπιστημίου 
Αθηνών και μετεκπαιδεύτηκε στην Ορθο-

δοντική στο Πανεπιστήμιο Tufts, από όπου απέκτησε και το 
πτυχίο MSc. Το 199� έγινε Διδάκτορας του Πανεπιστημίου 

Αθηνών, το 2002 εξελέγη Επίκουρος Καθηγητής και το 2009 
εξελέγη Αναπληρωτής Καθηγητής. Από το 1987 εργάζεται 
σε ιδιωτικό ιατρείο. Έχει δημοσιεύσει περισσότερες από �0 
επιστημονικές εργασίες και έχει παρουσιάσει περισσότερες 
από 60 εργασίες σε επιστημονικά συνέδρια. Έχει αναπτύξει 
το κεφαλομετρικό λογισμικό Viewbox και είναι αναπληρωτής 
συντάκτης του A.J.O.D.O. Τα ερευνητικά του ενδιαφέροντα 
περιλαμβάνουν κεφαλομετρία, μορφομετρία, εφαρμογές 
τρισδιάστατης απεικόνισης και αισθητική του προσώπου.

Η εκλογή της Ελένης Βασταρδή σε Επίκου-
ρη Καθηγήτρια στην έδρα της Βιολογίας 
Στόματος της Οδοντιατρικής σχολής του 
Ε.Κ.Π.Α. έγινε στις 27 Μαρτίου 2008.

Η εκλογή του Απόστολου Τσολάκη στην θέση 
του Επίκουρου Καθηγητή του Εργαστηρίου 
Ορθοδοντικής του Ε.Κ.Π.Α. πραγματοποιή-
θηκε στις 18 Ιουλίου 2008.
Ο Δρ Τσολάκης υπήρξε άμισθος ειδικός 
συνεργάτης του Εργαστηρίου Ορθοδοντικής 
της Οδοντιατρικής Σχολής του Πανεπι-

στημίου Αθηνών. Είναι μέλος του διδακτικού προσωπικού 
των Οδοντιατρικών Σχολών των Case Western Reserve 
University, St. Louis University και Baylor College of Dentistry. 
Είναι συνεκδότης του επιστημονικού περιοδικού «Οδοντοστο-
ματολογικά Νέα» της Στοματολογικής Εταιρείας Θεσσαλίας. 
Στα κύρια επιστημονικά του ενδιαφέροντα συγκαταλέγονται η 
κλινική και πειραματική έρευνα σχετικά με την τροποποίηση 
της αύξησης και ανάπτυξης του κρανιοπροσωπικού συμπλέγ-
ματος, η διερεύνηση των παραγόντων που επηρεάζουν την 
οδοντική μετακίνηση, τα έγκλειστα δόντια και τα ορθοδοντικά 
προβλήματα ΙΙΙης τάξεως. Διατηρεί ιδιωτικό ορθοδοντικό 
ιατρείο στη Λάρισα.

Η εκλογή των Σμαράγδα Καββαδία-Τσαταλά και Σωσσάνη 
Σιδηροπούλου - Χατζηγιάννη στις θέσεις των Αναπλη-
ρωτριών Καθηγητριών στο Εργαστήριο Ορθοδοντικής 
Σχολής του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης 
πραγματοποιήθηκε στις 11 Νοεμβρίου 2008. Θερμά συγ-
χαρητήρια από την σύνταξη των «Ορθοδοντικών Νέων για 
την άξια εκλογή τους και ευχόμαστε καλή επιτυχία στα νέα 
καθήκοντά τους.

Διάκριση της Σαπφούς Τζαννέτου
Την 1η Μαρτίου 2006, ύστερα από εξετά-
σεις, το American Board of Orthodontics 
απένειμε τον τίτλο της Diplomate στη συνά-
δελφο Δρ Σαπφώ Τζαννέτου, απόφοιτη του 
μεταπτυχιακού προγράμματος Oρθοδοντι-
κής του Πανεπιστημίου Columbia Νέας Υόρ-
κης, Η.Π.Α. και διδάκτορα του Πανεπιστημίου 

Βέρνης στην Ελβετία.

Νέο συγγραφικό έργο από Θ. Ηλιάδη - Ν. Πανδή
“Self-Ligation in Orthodontics” είναι το πρώτο επιστημονι-
κό σύγγραμμα, το οποίο πραγματεύεται αποκλειστικά το 
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ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΜΕΛΩΝ

επίκαιρο θέμα των αυτόδετων 
ορθοδοντικών μηχανισμών. Το 
βιβλίο επιχειρεί μία ανασκόπη-
ση, αναλύει και αποσαφηνίζει 
τις δυνατότητες των αυτόδετων 
αγκυλίων σύμφωνα με τα υπάρ-
χοντα δεδομένα της τρέχουσας 
βιβλιογραφίας. Το συγκεκριμένο 
πόνημα είναι χωρισμένο σε 12 
κεφάλαια που εξετάζουν τις 
ιδιότητες και την αποτελεσματικό-
τητα στην κλινική των αυτόδετων 
αγκυλίων συμπεριλαμβάνοντας 
θεραπευτικές παραμέτρους όπως 
το μέτρο των ασκούμενων δυ-

νάμεων και ροπών, την ταχύτητα μετακίνησης, την απόδοση 
torque, την επίδραση στους περιοδοντικούς δείκτες, το μικρο-
βιακό φορτίο, τη μηχανοθεραπεία, την απορρόφηση ριζών 

Αγορά ιδιόκτητης στέγης της Εταιρείας
Το Δ.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. το 
Μάιο του 2009 προχώρησε 
στην αγορά ιδιόκτητης στέγης 
μετά από 2� χρόνια από την 
ίδρυσή της. Η αγορά ακινήτου 
κρίθηκε αναγκαία, γιατί η 
μακρόχρονη προσφορά της 
Εταιρείας μας σε επιστημονι-
κό, επαγγελματικό και κοινω-
νικό επίπεδο απαιτούσε δικό 

της χώρο παρά τη φιλόξενη στέγαση σε ιατρεία συναδέλφων 
που γίνονταν από την ίδρυσή της μέχρι και σήμερα. 
Το συγκεκριμένο ακίνητο κρίθηκε το καταλληλότερο λόγω 

ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

Υπογραφή συμβολαίων απόκτησης 
στέγης της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

και τις οδοντικές μεταβολές κατά την εφαρμογή τους.
Το βιβλίο είναι γραμμένο από ομάδα κλινικών και ερευνη-
τών από όλο τον κόσμο και αποτελεί την πρώτη ανεξάρτητη 
και ολοκληρωμένη πηγή πληροφοριών για τους αυτόδετους 
ορθοδοντικούς μηχανισμούς. Εξετάζει και συμπεριλαμβάνει 
όλη την τρέχουσα δημοσιευμένη έρευνα πάνω στα αυτόδετα 
αγκύλια, παραθέτει διαφορετικές απόψεις και χρησιμοποιεί 
ισορροπημένη επιστημονική προσέγγιση του θέματος.

Διάκριση του Νικόλαου Πανδή
Την 18η Φεβρουαρίου 2008, ύστερα από 
εξετάσεις, το American Board of Orthodontics 
απένειμε τον τίτλο του Diplomate στον Αντι-
πρόεδρο της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε., Ν. Πανδή απόφοιτο 
του μεταπτυχιακού προγράμματος Oρθοδο-
ντικής του Πανεπιστημίου Ohio State, Η.Π.Α.

κεντρικής θέσης, της εύκολης πρόσβασης στο Μετρό, 
λογικής τιμής και διαστάσεων που καλύπτουν τις ανάγκες 
της Εταιρείας. Το διαμέρισμα είναι ισόγειο, επί της οδού 
Μπουμπουλίνας 3, πολύ κοντά στο Υπουργείο Πολιτισμού και 
το Εθνικό Αρχαιολογικό Μουσείο και απέναντι από 7όροφο 
κτίριο στάθμευσης. Το τίμημα απόκτησης είναι σχεδόν ίσο 
με την αντικειμενική αξία. Αναμφίβολα όμως η ανακαίνιση 
θα ανέλθει σε αρκετές χιλιάδες ευρώ. Η συνολική αυτή 
δαπάνη απορροφά το μεγαλύτερο τμήμα του αποθεματικού 
της Εταιρείας που σημαίνει ότι με την αγορά και την ανα-
καίνιση της στέγης απομένουν ελάχιστα διαθέσιμα για τα 
λειτουργικά έξοδα της Εταιρείας και για τη διοργάνωση του 
11ου Π.Ο.Σ. Στα πρώτα έτη της Εταιρείας πολλά ιδρυτικά 

μέλη της διέθεσαν οικο-
νομικές συνεισφορές για 
την αγορά της στέγης.
Θα θέλαμε να ευχαρι-
στήσουμε όλους όσους 
συνεισέφεραν οικονομικά 
και με την πολύτιμη βοή-
θειά τους έκαναν εφικτή 
τη προσπάθεια αυτή και 
παράλληλα θα θέλαμε 
να ενθαρρύνουμε τους 
λοιπούς συναδέλφους 
να βοηθήσουν με μία δω-
ρεά, ώστε η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. να 
συνεχίσει να προσφέρει 
τις υπηρεσίες της υπό 
καλύτερες συνθήκες. Η 
έκτακτη εισφορά μπορεί 
να κατατεθεί στον λογα-
ριασμό της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε στην 
Alpha Bank: 10�-002002-
01�369 ή ηλεκτρονικά 
μέσω της ιστοσελίδας της 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

Self-ligation in Orthodontics. 
Theodore Eliades & Nikolaos 
Pandis (Editors). 
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Επιβεβαιώθηκε η ημερομηνία συνάντησης της Οργανωτικής 
Επιτροπής του 11ου Π.Ο.Σ. αμέσως μετά το τέλος της ημερί-
δας του Δρ Baccetti. Θα σταλούν τα πρακτικά της 29/11/08 
σε όλα τα μέλη της Οργανωτικής Επιτροπής.
Θέμα: Συζήτηση για την πρόταση του Καθ G. Siciliani με 
θέμα την πρωτοβουλία ομογενοποίησης των μεταπτυχιακών 
ορθοδοντικών προγραμμάτων «INTERNATIONAL NETWORK 
ORTHODONTIC PROGRAM (I.N.O.P.)».
Αποφασίσθηκε να σταλεί η επιστολή του Καθ. Giuseppe 
Siciliani στα Μεταπτυχιακά Ορθοδοντικά Τμήματα των 
E.Κ.Π.Α. και Α.Π.Θ. ώστε να ενημερωθούν για την πρόταση 
πρωτοβουλία του Πανεπιστημίου της Ferrara, Ιταλία.
Άλλα θέματα.

Ημερήσια διάταξη της 9-2-2009
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης για την εκκρεμή αίτηση 
του Αντωνιάδη Ιωάννη ως δόκιμο μέλος.
Εγκρίνεται.
Θέμα: Ανάθεση έκδοσης «Ορθοδοντικών Νέων» στην υπεύ-
θυνη Δημ. Σχέσεων κ. Εύη Στάμου.
Η νέα υπεύθυνη δημ. Σχέσεων κ. Εύη Στάμου ανέλαβε την 
επιμέλεια έκδοσης των «Ορθοδοντικών Νέων» από το τεύ-
χος, που θα περιλαμβάνει θέματα του 2009 και εντεύθεν.
Θέμα: Πρόταση νομοθετικής ρύθμισης στην Ελληνική Οδο-
ντιατρική Ομοσπονδία περί αναγνώρισης των ημεδαπών 
μεταπτυχιακών προγραμμάτων Ορθοδοντικής.
Ο Γεν. Γραμματέας ανέλαβε να συντάξει υπόμνημα αναγνώ-
ρισης των ημεδαπών μεταπτυχιακών προγραμμάτων πριν 
την συνάντηση των ορθοδοντικών φορέων στην Ε.Ο.Ο., την 
Τρίτη 17 Φεβρουαρίου 2009.
Άλλα θέματα.

Ημερήσια διάταξη της 16-3-2009
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης για δημιουργία «Το-
μέα συναδελφικής υποστήριξης και μέριμνας για αιφνίδια 
συμβάντα».
Συζητήθηκε η εισήγηση του κ. Παύλου Τσίμα για τη μέριμνα 
ιατρείου συναδέλφου που έχει μακροχρόνια αδυναμία ερ-
γασίας ή έχει αποβιώσει. Προτάθηκε από τον Πρόεδρο της 
Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. να δημιουργηθεί μια τριμελής επιτροπή εργασίας 
(η οποία θα μελετήσει και την επέκταση του προγράμματος 
“ορθοδοντικών εφημεριών” και τα Σαββατοκύριακα καθ’ όλη 
τη διάρκεια του έτους σε εθελοντική βάση) περιλαμβανομέ-
νου του κ. Τσίμα, ο οποίος και αποδέχτηκε να συμμετάσχει, 
για να μελετήσει την πρόταση του θέματος. Ο Γεν. Γραμ-
ματέας υπερθεματίζοντας δεσμεύτηκε να προωθήσει στην 
τριμελή επιτροπή το υπάρχον υλικό, να διερευνήσει ορισμένα 
μέλη της Εταιρείας που πιθανά θα ήθελαν να συμμετάσχουν 
στην Επιτροπή Εργασίας και να ενημερώσει αντίστοιχα τον 
κ. Παύλο Τσίμα.
Θέμα: Εκπροσώπηση Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στη συνάντηση Προέδρων 
W.F.O. (Βοστόνη).
Αποφασίσθηκε να εκπροσωπηθεί η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στη συνάντηση 
της W.F.O. στο πλαίσιο του συνεδρίου της Α.Α.Ο. από τον 
πρόεδρό της Δρ Γ. Αγγελόπουλο.
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης για την αποδοχή ή μη 
της τελικής πρότασης επί του ακινήτου της οδού Μπουμπου-
λίνας ως στέγη της Εταιρείας.
Ανακοινώθηκε από τον κ. Γ. Αγγελόπουλο η κατάληξη των 
διαπραγματεύσεων για το ακίνητο της οδού Μπουμπουλίνας 
σε ανταγωνιστική τιμή. 
Άλλα θέματα.

Νέα προσφορά της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στα μέλη της
Η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στο πλαίσιο της πο-
λύπλευρης προσφοράς προς τους 
συναδέλφους παρέχει μια νέα διευ-
κόλυνση-υπηρεσία αναλαμβάνοντας 
το οικονομικό κόστος που συνεπά-
γεται. Κάθε μέλος της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
που χρειάζεται στα πλαίσια των 

επαγγελματικών ή προσωπικών δραστηριοτήτων του κάποιο 
Προεδρικό Διάταγμα δημοσιευμένο στα Τεύχη Α΄ της εφημε-
ρίδας της Κυβερνήσεως (ΦΕΚ) του Ελληνικού κράτους από 
το 1988 έως σήμερα μπορεί να απευθυνθεί στην Εταιρεία 
και να το προμηθευτεί, από το αρχείο που δημιουργήθηκε και 
διατηρείται σε σύνδεση με την ηλεκτρονική τράπεζα πληρο-
φοριών του Εθνικού Τυπογραφείου. Το κόστος πρόσβασης 
στο αρχείο για κάθε χρόνο ώστε να έχεις διαθέσιμο άμε-
σα και με ψηφιακό τρόπο όλα τα δεδομένα ανέρχεται σε 
εκατοντάδες ευρώ. Ειδικότερα η ατομική πρόσβαση-χρήση 
του αρχείου στο διάστημα 1988 έως 2009 ανέρχεται στο 
ποσό των 1.0�0,00 €.
Η επικοινωνία μπορεί να γίνει στο τηλ.: 210-8227576 ή 
στο fax: 210-8253176 ή στην ηλεκτρονική διεύθυνση: info@
eogme.gr. Η αποστολή του αιτούμενου ΦΕΚ θα γίνεται είτε 
μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου είτε με ταχυδρομική αποστο-
λή κατόπιν συνεννοήσεως με τη γραμματεία της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. 
χωρίς οικονομική επιβάρυνση για το αιτούμενο μέλος.

Ετήσια συνάντηση των προέδρων των Ορθο-
δοντικών Εταιρειών της W.F.O.

Ο Γ. Αγγελόπουλος εκπροσώπησε 
την Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. στην ετήσια συνάντηση 
των προέδρων των Ορθοδοντικών 
Εταιρειών της W.F.O. που πραγματο-
ποιήθηκε κατά τη διάρκεια του 109ου 
ετήσιου συνεδρίου της Αμερικάνικης 

Ορθοδοντικής Εταιρείας που έλαβε χώρα στη Βοστόνη των 
Η.Π.Α. τον Μάιο του 2009. Από ελληνικής πλευράς ο Αν. Καθ. 
Μ. Παπαδόπουλος τιμήθηκε με το “Joseph Johnston Award” 
της καλύτερης επιτραπέζιας παρουσίασης. Η Eταιρεία μας 
τον συγχαίρει. 

Το Δ.Σ. της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. συνεδριάζει:

Ημερήσια διάταξη της 12-1-2009
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης για την εκκρεμή αίτηση 
της Περίδη Μαρίας ως τακτικό μέλος.
Εγκρίνεται.
Θέμα: Έγκριση Διοικητικού απολογισμού & αποδοχή υπο-
ψηφιοτήτων για τις αρχαιρεσίες στις 24-1-09.
Ομόφωνα εγκρίθηκε από το Δ.Σ. ο Διοικητικός Απολογι-
σμός που κατέθεσε ο Γενικός Γραμματέας με την προσθήκη 
κάποιων τροποποιήσεων από τα μέλη του Δ.Σ.
Θέμα: Έγκριση Οικονομικού απολογισμού και έκθεση εξελε-
γκτικής επιτροπής.
Ομόφωνα εγκρίθηκε από το Δ.Σ. ο οικονομικός απολογισμός 
και η σύνταξη της έκθεσης της εξελεγκτικής επιτροπής.
Θέμα: Σύγκλειση Οργανωτικής Επιτροπής 11ου Π.Ο.Σ. το 
Σάββατο 24-1-2009.

ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

Download
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ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.

Ημερήσια διάταξη της 27-4-2009
Θέμα: Έγκριση πρακτικών της 16-3-2009.
Αρχικά εγκρίθηκαν τα πρακτικά της συνεδρίασης του Δ.Σ. 
της 16ης Μαρτίου 2009.
Θέμα: Συντονισμός των Study clubs για το 2009.
Έχει προγραμματισθεί συνάντηση της ομάδας «Συνερ-
γασία Ορθοδοντικής με άλλα γνωστικά αντικείμενα της 
Οδοντιατρικής» στις 10 Οκτωβρίου 2009 και απομένει να 
προγραμματισθεί συνάντηση της ομάδας «Νέες τεχνολογίες 
& Υλικά». Λόγω αδυναμίας άσκησης καθηκόντων του προέ-
δρου της τελευταίας, συζητηθήκαν ονόματα συναδέλφων που 
θα μπορούσαν να αναλάβουν ως πρόεδροι - συντονιστές. 
Εξουσιοδοτήθηκε ο Πρόεδρος κ. Γ. Αγγελόπουλος να συζη-
τήσει τις προτάσεις του Δ.Σ. με τους υποψηφίους.
Θέμα: 11ο Πανελλήνιο Ορθοδοντικό Συνέδριο.
Προγραμματίσθηκαν συναντήσεις της Οργανωτικής Επιτρο-
πής στις 9 Μαΐου 2009 και στις 30 Μαΐου 2009, στο πλαίσιο 
της 3ης επιστημονικής εκδήλωσης της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
Θέμα: Λήψη απόφασης για την αγορά του ακινήτου της 
οδού Μπουμπουλίνας ως στέγη της Εταιρείας.
α. Το Δ.Σ. ομόφωνα αποφάσισε την αγορά του ακινήτου επί 
της οδού Μπουμπουλίνας 3, με τιμή αγοράς σχεδόν ίση με 
την αντικειμενική αξία. Παράλληλα, εξουσιοδοτεί τους κ.κ. Γ. 
Αγγελόπουλο Πρόεδρο, Β. Σταθόπουλο Γεν. Γραμματέα και 
Γ. Δαμανάκη Ταμία να υπογράψουν το συμβόλαιο αγοράς 
εκ μέρους της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε.
β. Ο μεσίτης κ. Σ. Τερζάκης θα λάβει τη νόμιμη προμήθεια 
του 2% επί της αντικειμενικής αξίας του ακινήτου.
Άλλα θέματα.

ΝΕΑ ΑΛΛΩΝ ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ

Φιλανδίας από τις 10 έως 
τις 13 Ιουνίου 2009. Από την 
Ελλάδα παρακολούθησαν τις 
εργασίες οι συνάδελφοι: Ει-
ρήνη Αλαχούζου, Αθανάσιος 
Αθανασίου, Ευθυμία Μπάσ-
δρα, Ουρανία Μπουλούχου, 
Ευαγγελία Χατζησταύρου, 
Χρυσούλα Χναράκη, Σταύ-
ρος Γκουβίτσος, Ελευθέριος 
Κακλαμάνος, Ηλέκτρα Κα-
τσιλιέρη, Δέσποινα Κωλέτση, 
Μαρία Μαυραγάνη, Ιωσήφ 
Σηφακάκης, Βασίλειος Στα-
θόπουλος, Μαρία Τερζίδου, 
Απόστολος Τολάκης, Ζωή 
- Λουίζα Τζόβλα, Απόστολος 
Τσολάκης, Ελένη Βασταρδή 
και Αμαλία Βλάχου.
Ελεύθερη ανακοίνωση στο 
συνέδριο από ελληνικής πλευ-

ράς παρουσίασε η Αν. Καθ. Έφη Μπάσδρα με θέμα «NF-κB 
as a target of mechanical stimulation in osteoblastic cells».
Τέλος, απονεμήθηκε στην Αθηνά Χατζηγιάννη το «WJB 
Houston Research Award Posters».
Το βραβείο αυτό απονέμεται σε νέους επιστήμονες για την 
καλύτερη ερευνητική εργασία που παρουσιάζεται στα πλαί-
σια του ετήσιου συνεδρίου της Ευρωπαϊκής Ορθοδοντικής 
Εταιρείας, σε μορφή επιτοίχιας ανακοίνωσης. Η βραβευμένη 
εργασία με τίτλο “Experimental and numerical analysis of the 
biomechanical characteristics of orthodontic mini-implants” 
εκπονήθηκε από την Α. Χατζηγιάννη στο Εργαστήριο Ορθο-
δοντικής Εμβιομηχανικής της Οδοντιατρικής Σχολής του 
Πανεπιστημίου της Βόννης. Την συγχαίρουμε θερμά και 
ευχόμαστε καλή σταδιοδρομία.

Έλληνες συνάδελφοι που παρακο-
λούθησαν τις εργασίες του 85ου 
Συνεδρίου E.O.S.

Βράβευση Αθηνάς Χατζηγιάννη στο 
85ο Συνέδριο της E.O.S.

ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΑ ΝΕΑ

Αλλαγή Κ.Α.Δ. στις Δ.Ο.Υ. - Οδηγίες 
συμπλήρωσης εντύπου Μ2
Σε συνέχεια της παράδοσης της Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. να διευκολύνει 
τους συνάδελφους Ορθοδοντικούς, αλλά και τους 
συνεργάτες μας γενικούς Οδοντίατρους, προχωρούμε και 
πάλι σε δημοσίευση αποφάσεων κρατικών ή μη φορέων που 
εμπλέκονται με την καθημερινότητά μας. Χάρις την έγκαιρη 
ενημέρωση και ανταπόκρισή μας αποφεύγουμε οικονομικές 
ή άλλες κυρώσεις.
Πρόσφατα στο πλαίσιο αναδιοργάνωσης και προσαρμογής 
της πολιτικής των Δ.Ο.Υ. επιβλήθηκε η τροποποίηση των 
κωδικών αριθμών δραστηριότητας (Κ.Α.Δ.) για όλα τα 
φυσικά και νομικά πρόσωπα της χώρας. Και, αντί να γίνει 
η τροποποίηση υπηρεσιακώς καλούνται οι φορολογούμενοι 
να δηλώσουν στα Τμήματα Μητρώου της Δ.Ο.Υ. που 
υπάγονται στην ανωτέρω τροποποίηση μέχρι 30/11/2009 
υποβάλλοντας το έντυπο Μ2. Για διευκόλυνση των 
αναγνωστών των «Ορθοδοντικών Νέων» ακολουθεί το 
έντυπο Μ2 με συμπληρωμένα τα πεδία που θα αναγραφούν 
τα ατομικά τους στοιχεία.

Πρόσκληση Εργαστηρίου Ορθοδοντικής Ε.Κ.Π.Α.
Το Εργαστήριο Ορθοδοντικής του Πανεπιστημίου Αθηνών 
κάνει γνωστό στα μέλη της Εταιρείας μας την απόφαση του 
για να ξεκινήσει μια συνεργασία με όσους συναδέλφους ορ-
θοδοντικούς ενδιαφέρονται να συμβάλλουν στην εκπαίδευση 
(προ και μεταπτυχιακή) και στην έρευνα του Εργαστηρίου.
Οι συνάδελφοι που θα είχαν τη διάθεση να προσφέρουν 
από το χρόνο τους και τη γνώση τους σ’ αυτή την πρόσκληση 
θα μπορούσαν να στείλουν στη γραμματεία του Εργαστηρί-
ου (email: esouflia@dent.uoa.gr) ένα συνοπτικό βιογραφικό 
τους καθώς και τον τομέα ενδιαφέροντός τους (έρευνα, 
εκπαίδευση ή και τα δύο). Ένα μεγάλο Εύγε στην πρωτο-
βουλία του Πανεπιστημίου Αθηνών για τη διαφάνεια και την 
ανοικτή πολιτική συνεργασιών και τελικά την ισότιμη παροχή 
ευκαιριών για όσους εθελοντικά επιθυμούν να προσφέρουν 
τις υπηρεσίες τους.

85ο Συνέδριο της Ε.Ο.S.
Με συμμετοχή περίπου 2000 
ορθοδοντικών από όλο τον 
κόσμο και αρκετές εξαιρετι-
κές ανακοινώσεις πραγματο-
ποιήθηκε το 85ο Συνέδριο της 
Ευρωπαϊκής Ορθοδοντικής 
Εταιρείας στο Ελσίνκι της Μερική άποψη του  Ελσίνκι
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Η παγκόσμια ορθοδοντική κοινότητα θρηνεί την 
απώλεια του καθηγητή Anthony Gianelly.

O Dr. Anthony A. Gianelly, Διευθυντής του τμή-
ματος Ορθοδοντικής του Πανεπιστημίου της 
Βοστόνης απεβίωσε αιφνιδίως στις 28 Μαΐου 
2009 σε ηλικία 72 ετών. Η είδηση συντάραξε όχι 
μόνο τη σύζυγό του Ernestine, τα παιδιά του Lisa 
και Todd και τα εγγόνια του William και Matthew 
αλλά και όλους όσους τον γνώρισαν.

Ο Dr. Gianelly ολοκλήρωσε τις Οδοντιατρικές του σπουδές 
στο Harvard School of Dental Medicine το 1961 και πήρε την 
Ορθοδοντική ειδικότητα στο Harvard/Forsyth Dental Center το 
1963. Το διδακτορικό του έλαβε το 1967 από το Πανεπιστήμιο 
της Βοστόνης στη Βιολογία και τη Βιοχημεία ενώ το 197� έλα-
βε το πτυχίο Ιατρικής από το ίδιο Πανεπιστήμιο. Από το 1969 
ανήλθε στη βαθμίδα του Καθηγητή, θέση την οποία διατήρησε 
μέχρι τον θάνατο του, ενώ από το 1968 έως 2003 διετέλεσε 
διευθυντής του Εργαστηρίου Ορθοδοντικής και αναπληρωτής 
διευθυντής από το 2007.
Έχει λάβει πολλά βραβεία συμπεριλαμβανομένων του Louise Ada 

ΚΟΙΝΩΝΙΚΑ

Jarabak Memorial International Teachers and Research Award το 
2009 που του επιδόθηκε λίγες μέρες μόλις πριν τον θάνατό του. 
Από το 1965-2007 δημοσίευσε 90 επιστημονικά άρθρα και τρία 
βιβλία, ενώ ήταν μέλος πολλών εταιρειών.
Πολλοί εκλεκτοί Έλληνες συνάδελφοι όπως ο Πρόεδρος της 
ομάδας μελέτης «Συνεργασία Ορθοδοντικής με άλλες ειδικό-
τητες» Δρ Ε. Αλεξανδρόπουλος, η Αν. Καθηγήτρια του Ε.Κ.Π.Α. 
Μ. Μάκου καθώς και οι συνάδελφοι Δρ Μ. Ποιμενίδης, Γ. 
Κωτούλας, Δ. Ελενίδου-Κωνσταντινίδου και Μ. Λάσκαρη, υπήρ-
ξαν φοιτητές του. Με την είδηση του θανάτου οι φοιτητές του 
δήλωσαν συγκλονισμένοι αφού προ ημερών μόλις, πολλοί από 
αυτούς είχαν απολαύσει ομιλία του στο 109ο Α.Α.Ο. συνέδριο 
που έλαβε χώρα τον Μάιο. «...ήταν εκπληκτικός διανοητής και 
παρουσίαζε τα κλινικά του επιχειρήματα με ζωηρό και διδακτικό 
τρόπο. Σε όλους μας θα λείψει πάρα πολύ...» είπε η Αν. Καθ. Μ. 
Μάκου μόλις πληροφορήθηκε το θλιβερό γεγονός.
Η Εταιρεία μας είχε διοργανώσει τον Φεβρουάριο του 1992 και 
τον Ιανουάριο του 2000 διήμερα σεμινάρια του καθ. A. Gianelly 
όπου είχαν λάβει μέρος 180 περίπου συνάδελφοι.
Η Ε.Ο.Γ.Μ.Ε. απευθύνει θερμά συλλυπητήρια στην οικογένεια του 
και τους φίλους του.

Όπου ανήκετε

Προσωπικό Α.Φ.Μ.
0 00 0 0 00 0 0

ΙΩΑΝΝΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ
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/    /2009

ΑΝΤΙΣΤΟΙΧΙΣΗ  Κ.Α.Δ.
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Σημειώστε τον παλιό σας Κ.Α.Δ.
(υπάρχει στο Ε3)
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Χ(χωρίς βοηθητικό προσωπικό)
(με βοηθητικό προσωπικό)
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